



Nomos



The Future of European Private Law

Edited by Prof. Dr. André Janssen,
Prof. Dr. Matthias Lehmann, D.E.A., LL.M. and
Prof. Dr. Dr. h.c. Reiner Schulze

2023, 547 pp., hc., € 159.00

ISBN 978-3-8487-7292-6

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-7292-6

Until a few years ago, nothing seemed impossible in terms of the further development of European Private Law. Important projects such as the Common Frame of Reference and a Common European Sales Law were discussed, even a European Civil Code seemed to be within reach.

With the failure of these ideas, however, the great visions for European Private Law have become silent, which does not take away from the fact that it is nevertheless developing steadily, only in a more small-scale and fragmentary manner than originally envisioned. This book aims on the one hand to show the state of development of European Private Law in all its facets, and on the other hand to answer the question

of what the *acquis communautaire* of the future should look like.

With contributions by

Esther Arroyo Amayuelas | Wojciech Bańczyk | Christian von Bar | Luigi Buonanno | Michel Cannarsa | Olha O. Cherednychenko | Mateja Durovic | Raphaël Gellert | Michele Graziadei | Helmut Heiss | Ewoud Hondius | Geraint Howells | André Janssen | Bernhard A. Koch | Matthias Lehmann | Marco B.M. Loos | Ulrich Magnus | Pascal Pichonnaz | Katarzyna Południak-Gierz | Cristina Poncibò | Barbara Pozzo | Hans Schulte-Nölke | Reiner Schulze | Pietro Sirena | Matthias E. Storme | Fryderyk Zoll

Hotline for your order +49 7221 2104-260 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail orders@nomos.de | Fax +49 7221 2104-265 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de





Nomos



The Future of European Private Law

Herausgegeben von Prof. Dr. André Janssen,
Prof. Dr. Matthias Lehmann, D.E.A., LL.M. und
Prof. Dr. Dr. h.c. Reiner Schulze

2023, 547 S., geb., 159,- €
ISBN 978-3-8487-7292-6

in Englisch

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-7292-6

Bis vor einigen Jahren schien in Sachen Fortentwicklung des Europäischen Privatrechts nichts unmöglich zu sein. Bedeutende Projekte wie der Gemeinsame Referenzrahmen und ein Gemeineuropäisches Kaufrecht wurden diskutiert, ja sogar ein Europäisches Zivilgesetzbuch schien in Reichweite zu sein.

Mit dem Scheitern dieser Ideen ist es stiller geworden um die großen Visionen – dennoch wird das Europäische Privatrecht stetig weiterentwickelt, nur eben kleinteiliger und fragmentarischer als ursprünglich angedacht. Das vorliegende Buch zeigt zum einen den Stand der Entwicklung des Europäischen Privatrechts in all seinen Facetten auf und

beantwortet die Frage, wie der Acquis Communautaire der Zukunft aussehen sollte.

Mit Beiträgen von

Esther Arroyo Amayuelas | Wojciech Bańczyk | Christian von Bar | Luigi Buonanno | Michel Cannarsa | Olha O. Cherednychenko | Mateja Durovic | Raphaël Gellert | Michele Graziadei | Helmut Heiss | Ewoud Hondius | Geraint Howells | André Janssen | Bernhard A. Koch | Matthias Lehmann | Marco B.M. Loos | Ulrich Magnus | Pascal Pichonnaz | Katarzyna Południak-Gierz | Cristina Poncibò | Barbara Pozzo | Hans Schulte-Nölke | Reiner Schulze | Pietro Sirena | Matthias E. Storme | Fryderyk Zoll

Bestell-Hotline +49 7221 2104-260 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail bestellung@nomos.de | Fax +49 7221 2104-265 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-260 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de

 Nomos
eLibrary